
Svar på motion: 
Aktion för att våra advokater ska driva gemensam invaliditetsgrad 

 

Styrelsen kommer inte att säga ja till förslaget på att föreningen skall ge i uppdrag till Advokatbyrån 

Wikner och deras samarbetspartner att arbeta för en gemensam invaliditetsgrad på 20%. 

Advokatbyrån kan inte, enligt de etiska reglerna, arbeta för att samtliga skall hamna på samma 

invaliditetsgrad utan invaliditetsgraden bedöms individuellt och det är ofrånkomligt att några av 

föreningens medlemmar med mycket lindriga symtom kommer att hamna under 20 %.  

 

Styrelsen och de juridiska ombuden är däremot rörande överens om att invaliditetsgraderna i 

nuvarande tabellverk är för lågt satt och vill fortsätta arbeta med att få till stånd en ändring av 

nuvarande tabellverk  

 

Styrelsen föreslår: Att ombuden, i nära samarbete med föreningen, målmedvetet skall arbeta för 

att få tillstånd en ändring av tabellverket. Ett nytt tabellverk möjliggör att invaliditetsgraderna kan 

sättas högre än vad som blivit utfallet av bedömningar som gjorts enligt nuvarande tabellverk. 

Styrelsen anser därmed motionen besvarad 

 
 


